



**EMBASSY OF THE REPUBLIC OF INDONESIA
MOSCOW**

No. : 0220/KBRI Moscow/IX/2025/PRK
Classification : Ordinary
Attachment(s) : 1 (one) file
Subject : Information regarding the integrated arrival declaration system for international flight passengers "ALL INDONESIA"

Moscow, 2 September 2025

To:
**Federal Air Transport Agency
Russian Federation**

Dear Sir/Madam,

The Embassy of the Republic of Indonesia in Moscow presents its compliment to the Federal Air Transport Agency of the Russian Federation and has the honor to inform that the Government of the Republic of Indonesia has launched "ALL INDONESIA", an integrated arrival declaration system for international flight passengers entering Indonesia. This system combines various digital arrival services, including immigration, customs, health, and quarantine, in order to improve efficiency and ensure a more convenient arrival process for passengers.

Starting from **1 September 2025**, international passengers arriving at the *Soekarno-Hatta International Airport (CGK)*, *Ngurah Rai International Airport (DPS)*, and *Juanda International Airport (SUB)* will be required to complete ALL INDONESIA declaration form. This policy will be extended to all international airports in Indonesian beginning from **1 October 2025**.

For your information, the steps to complete ALL INDONESIA declaration are as follow:

- a. Open the link allindonesia.imigrasi.go.id or download the ALL INDONESIA application on *Google Play* or *Apple Store*. Alternatively passengers may scan the attached barcode.
- b. Complete the form before departure (the form may be completed up to three days before departure).
- c. Upon completion, applicants will receive a barcode. Please save this barcode.
- d. Present your barcode at the immigration and customs checkpoints at the airport.

Detailed information on ALL INDONESIA can be found at the webpage: allindonesia.imigrasi.go.id.

With regard to the above, I wish to kindly request your assistance in conveying this information to the relevant aviation authorities and to airlines operating in the Russian Federation, particularly those providing flights to Indonesia.

As an additional information, I also wish to inform you that upon arrival, the failure to complete the *ALL INDONESIA* Declaration Form shall not, in itself, serve as a basis for denial of entry into Indonesia. However, passengers who have not completed the form will be assisted by designated ground staff to fulfill this requirement before proceeding through the entry procedure.

Should you have any questions or require further confirmation regarding this matter, please do not hesitate to contact the Embassy of the Republic of Indonesia in Moscow via email at: moscow.kbri@kemlu.go.id or by phone at +7 (495) 951-95 ext 49 / 50 / 51.



Sincerely,
For the Ambassador

Irwan Datulangi
Head of Consular Affairs

Cc:

Ambassador of the Republic of Indonesia for the Russian Federation

**ПОСОЛЬСТВО РЕСПУБЛИКИ ИНДОНЕЗИЯ
В МОСКВЕ**

№ : 0220/KBRI Moscow/IX/2025/PRK
Статус : Обычный
Приложение : 1 (один) документ
Тема : Информация о внедрении единой
формы заполнения деклараций в
приложении "ALL INDONESIA"

Москва, 2 сентября 2025 г.

Кому:

**Федеральное агентство воздушного транспорта
Российской Федерации
(РОСАВИАЦИЯ)**

Уважаемые господа,

Посольство Республики Индонезия в Москве свидетельствует свое уважение Федеральному агентству воздушного транспорта Российской Федерации и имеет честь сообщить о запуске приложения *ALL INDONESIA*, которое предоставляет возможность иностранным туристам, путешествующим в Индонезию, заполнять анкеты и оформлять различные декларации в электронном виде. Данное приложение позволяет хранить в одном месте в электронном виде данные для пограничного и таможенного контроля, данные по здравоохранению и карантину, которые позволяют повысить эффективность служб и ускорить время прохождения необходимых процедур по прибытии.

С 1 сентября 2025 г. все иностранные пассажиры, прибывающие в международные аэропорты Сукарно-Хатта (CGK), Нгурах Рай (DPS) и Джуанда (SUB), обязаны заполнить электронные анкеты и декларации в приложении *All Indonesia*. Данное правило начнет распространяться на все международные аэропорты Индонезии **с 1 октября 2025 г.**

Правила пользования приложением *All Indonesia*:

- e. Пройдите по ссылке allindonesia.imigrasi.go.id или скачайте приложение *All Indonesia* через *Google Play* или *Apple Store*.
- f. Заполните анкету в приложении *All Indonesia* заранее до вылета. Анкета *All Indonesia* может быть заполнена за 3 (три) дня до вашего отправления.
- g. После заполнения анкеты в вашем приложении будет сформирован штрихкод. Сохраните ваш штрихкод.
- h. Покажите ваш штрихкод при прохождении пограничного и таможенного контроля по прибытии в Индонезию.

С более детальной информацией о приложении *ALL INDONESIA* можно ознакомиться на официальном сайте: allindonesia.imigrasi.go.id.

В связи с этим, имею честь просить не отказать в любезности проинформировать соответствующие региональные ведомства воздушного транспорта и российские авиакомпании в частности те, что осуществляют перелеты в Индонезию.

Дополнительно также имею честь сообщить, что невозможность по какой-либо причине заполнить анкету в приложении *ALL INDONESIA* не может служить поводом для отказа во въезде в Индонезию. Тем не менее иностранные пассажиры по прибытии должны будут заполнить соответствующие анкеты в приложении при необходимости с помощью сотрудников аэропорта до прохождения пограничного и таможенного контроля.

Для получения дополнительной информации просим обращаться в Посольство Республики Индонезия в Москве по электронному адресу moscow.kbri@kemlu.go.id или по номеру телефона +7 (495) 951-95 доп. 49 / 50 / 51.

С уважением,
от лица Посла Республики Индонезия

Ирван Датуланги
Советник консульского отдела

Копия:

Послу Республики Индонезия в Российской Федерации

All Indonesia

Simplify Your Arrival

Required to fill in

allindonesia.imigrasi.go.id



All travellers are able to submit
within 3 days before arrival



Integrated with
**Immigration, Customs,
Health & Quarantine**

SUBMISSION IS **FREE**

Available on

